

慈雲山分行暫時更改營業時間

為提供優質服務予客戶，慈雲山分行的營業時間將會作出以下更改：

由 8 月 24 日（星期一）起，慈雲山分行之營業時間
星期一至五：上午 9 時至下午 4 時半
星期六：上午 9 時至下午 1 時

客戶可透過創興「流動理財」、「網上銀行」或「電話銀行」等電子渠道使用本行服務，詳情請瀏覽 www.chbank.com 或向各分行職員查詢。

客戶如有任何查詢，請致電創興銀行客戶服務熱線：(852) 3768 6888。

創興銀行有限公司 謹啟
2020 年 8 月 21 日

Temporary Adjustment of Business Hours of Tsz Wan Shan Branch

In order to provide best services to our customers, the business hours of Tsz Wan Shan Branch will be temporarily adjusted with details as follows.

Business Hours of Tsz Wan Shan Branch starting from 24 August (Monday)
<p>Mondays to Fridays: 9:00 am – 4:30 pm</p> <p>Saturdays: 9:00 am – 1:00 pm</p>

Customers are advised to use Chong Hing “Mobile Banking”, “Internet Banking” or “Phone Banking” to carry out banking transactions. For details, please visit www.chbank.com or approach our branch staff.

For further information, please call the Bank’s Customer Services Hotline at (852) 3768 6888.

Chong Hing Bank Limited
21 August 2020